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Proces – verbal 

 Încheiat azi marţi 9 februarie 2024 cu ocazia derulării şedinţei ordinare a 

Consiliului local Coroisânmărtin, 

Sedinţa a fost convocată la data de 2 februarie 2024 cu Dispoziţia primarului 

nr.13/2024. 

De la şedinţa absenteazӑ domnii consilieri Lupșa Vasile Sorin, Lupşa Rodica care au 

informat secretarul general că nu vor putea da curs convocării şi domnul Tănasă Mircia din 

motive medicale. La şedinţă participă delegatul sătesc Denes Florin. 

Secretarul general atrage atenția asupra prevederilor legale privitoare la conflictele 

de interese și incompatibilitӑți subliniind cӑ orice consilier local care se aflӑ ȋn conflict de 

interese trebuie sӑ se abținӑ de la dezbateri și de la votarea unui proiect de hotӑrȃre care ar 

putea atrege aceastӑ stare și sӑ informeze despre acest lucru la ȋnceputul ședinței. 

 Doamna Szekely Ana Maria anunţă că se abţine de la votarea Ordinii de Zi şi de la 

punctul privitor la aprobarea bugetului local.        

 Domnul primar spune cӑ va trebui ales un președinte de ședințӑ pentru următoarele 

3 luni. 

Se recurge la propuneri, domnul Cernea Nicolae ȋl propune pe domnul Moldovan 

Călin care este votat cu unanimitate de voturi președinte de ședințӑ pentru urmӑtoarele trei 

luni, adoptȃndu-se HCL nr.5/2024. 

 Domnul preşedinte preia conducerea lucrărilor şedinţei  si supune la vot proiectul 

Odinii de zi transmis cu 5 zile ȋnainte de data şedinţei : 

1. Proiect de hotărâre privind alegerea preşedintelui de şedinţă. 

2. Proiect de Hotărâre privind aprobarea bugetului local de venituri şi cheltuieli 

pentru anul 2024. 

3.  Proiect de hotărâre Privind aprobarea ȋncheierii unui Contract de cooperare şi 

sprijin financiar cu Asociaţia Club Sportiv Voinţa Sangeorgiu de Pădure. 

4. Proiect de hotărâre privind avizarea Documentației de delegare temporară - 

până la finalizarea procedurii de atribuire prin licitație deschisă,  a gestiunii 

activităților de sortare a deșeurilor reciclabile, compostare a biodeșeurilor și 
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transfer a deșeurilor prin exploatarea Stației de Sortare, Compostare și Transfer 

Cristești din județul Mureș. 

Ordinea de Zi este adoptată cu unanimitate de voturi. 

In continuare secretarul general dӑ citire procesului-verbal al ședinței anterioare care 

este aprobat cu unanimitate de voturi. 

Primul punct de pe Ordinea de zi fiind epuizat se trece la punctul 2 privitor la 

aprobarea bugetului local pentru anul 2024 pentru care domnul primar dӑ citire proiectului 

de hotӑrȃre. 

Doamna Dan Andrea Cristina invitatӑ ȋn ședințӑ spune cӑ excedentul anului trecut 

este de 2.529.131,68 lei care va fi utilizat pentru acoperirea deficitului secțiunii de 

dezvoltare, domnul primar completând că ȋn această sumă sunt incluşi şi banii care fost 

repartizaţi pentru proiecte şi pentru care nu au fost efectuate plăţile . 

Domnul Gândilă Doru spune că există diferenţe ȋntre proiectul de buget transmis 

initial şi cel care este supus dezbaterii, doamna Dan Andrea Cristina susţinând că sumele 

destinate şcolilor le-a primit doar ȋn data de 7 februarie 2024 iar primăriile care au adoptat 

bugetul fără aceste sume trebuie să recurgă deja la procedura de rectificare a acestuia. 

Secretarul general completează spunând că proiectul de buget poate suferi amendamente 

chiar şi timpul dezbaterilor, sumele publicate iniţial se modifică pe măsură ce se 

reapartizează sume de la diverse instituţii. 

Domnul Gândilă Doru spune că aşteaptă execuţia bugetară pentrul anul anterior 

exprimându-şi speranţa că bugetul este elaborat tinând cont de gradul de colectare a  

taxelor şi impozitelor ȋntrucât sunt multe persoane care nu-şi achită obligaţiile faţă de 

bugetul local fapt pe care l-a mai semnalat şi ȋn alte rânduri. Domnul primar spune că 

gradul de colectare este ȋnbunăţăţit iar execuţia bugetară pentru anul anterior va face 

obiectul unui proiect de hotărâre ȋn lunile următoare. 

Nu mai sunt alte discuţii se supune la vot, HCL nr.6/2024 se adoptă cu 7 voturi 

,,pentru”, doamna Szekely Ana Maria s-a abţinut iar 3 cosilieri au fost absenţi. 

In continuare se trece la punctul 3 privind aprobarea ȋncheierii unui Contract de 

cooperare şi sprijin financiar cu Asociaţia Club Sportiv Voinţa Sangeorgiu de Pădure, 

domnul primar spune că reprezentanţii Asociaţiei sportive au solicitat sprijin şi pentru anul 
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2024 şi este de accord să sprijine Asociaţia cu suma de 1000 lei/lună ȋncepând cu luna 

martie, pănă la sfărşitul anului, ȋntrucât ȋn lunile de iarnă nu a desfăşurat activitate. Nu sunt 

alte discuţii HCL nr. 7/2024 se adoptă cu unanimitate de voturi. 

Pentru ultimul punct ȋnscris pe Ordinea de Zi domnul primar dă citire proiectului de 

hotărâre şi ȋl roagă pe secretarul general să vină cu precizări având ȋn vedere că 

documentaţia este foarte stufoasă. Secretarul general conchide că este vorba de atribuirea 

pe perioadă detereminată a unui contract care are ca obiect activitatea staţiei de sortare de 

la Cristeşti şi fiind vorba de infrastructura Ecolect şi de dorinţa de eficientizare a 

serviciului, având ca finalitate mult dorita scădere a taxei de salubrizare, proiectul fiind 

propus să fie aprobat ȋn procedură de urgenţă, nu este oportun să se pună piedici activităţii 

de colectare având ȋn vedere că şi aşa sunt numeroase neajunsuri. Nu sunt discuţii domnul 

preşedinte supune la vot HCL nr.8/2024 se adoptă cu unanimitate de voturi. 

Dupӑ epuizarea Ordinii de Zi secretarul general face unele precizări legat de 

obţinerea semnăturii electronice pentru persoanele care au obligaţia depunerii declaraţiilor 

de avere şi interese spunând că va fi nevoie de copia actului de identitate a fiecăruia şi 

aminteşte că se pot depune rapoartele de activitate pentru anul anterior. 

Nemaifiind alte discuții domnul președinte declarӑ ȋnchise lucrӑrile ședinței. 

 

 

 

 

 

 

            

Preşedinte de şedință,                                              Contrasemnează :  secretar general, 

Moldovan Călin                                                                 Pop Mircea 

 

 

 


